



FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE
28 NOVEMBER 2013

Tid: 12:00

Plats: Styretrummet

NÄRVARANDE

VICE ORDFÖRANDE	KARL "NETTO" GUSTAVSSON
KASSÖR	VINCENT ERICSSON
SEKRETERARE	MAGDALENA "TM" JANSSON
LEDAMOT	ELLINOR "JOEL6" RÅNGE
ORDFÖRANDE DP	TOBIAS "TJ" JOHANSSON
ORDFÖRANDE F6	SABINA "SABZ" SÖDERSTJERNA
ORDFÖRANDE FNOLLK	LOTTA "LEJON" BERGBOM
NY ORDFÖRANDE FNOLLK	FANNY VIKSTEN
ORDFÖRANDE SNF	EMILIO JORGE
ORDFÖRANDE FOC	BRITTA THÖRNBLOM
ORDFÖRANDE FARM	JAKOB LINDQVIST
NY ORDFÖRANDE FARM	MARINA YUDANOV

§1 Mötets öppnande Netto öppnar mötet.

§2 Val av justerare Britta Thörnblom väljs till justerare.

§3 Föregående mötesprotokoll Föregående mötesprotokoll lades till handlingarna.

§4 Rundabordet • **Kärnstyret:**

– Netto

Har varit på SaFt, arrat Bandartjobang, arrat Sektionsmöte och satt tid för montering av nya hyllorna till Skyddsrummet (söndag klockan 12, alla som har saker där uppmanas gå igenom sina saker och slänga det de inte vill ha).

– Vincent

Har varit på SaFt, arrat Bandartjobang, arrat Sektionsmöte, skickat ut kallelse till Kassörsmöte samt varit trött.

– TM

Har gjort samma sak som övriga kärnstyret och varit sjuk.

– Ellinor

Har också varit på SaFt, arrat Bandartjobang, arrat Sektionsmöte och gjort en del småsaker.

Karl Gustavsson
Mötesordförande

Magdalena Jansson
Sekreterare

Britta Thörnblom
Justerare



- **FARM:**

Hade studiebesök i mikroskopilabbet i måndags. Hade inval igår, alla poster fylldes vilket är fantastiskt. Fortsätter att följa upp F-dagen och jobba med studiebesök hos företag (nästa är hos ÅF den 12 december).

- **FnollK:**

Har haft sista aspaktiviteten - DöD - och inval av FnollK 2014.

- **DP:**

Har diskuterat pubrundepasset och kommit fram till att de tycker att det är en bra idé. Detta har vidarebefordrats till Anton som är vSO. Nu verkar det som att en övervägande majoritet av de föreningar som arrangerar pubar är för, vilket innebär att passen införs i LP3 som planerat. Har även börjat handla och planera inför julbordet i nästa vecka.

- **Foc:**

Har satt upp en aspaffisch. Diskuterar maskiner i oändlighet. Har även sålt godis på sektionsmötet.

- **SNF:**

Har varit på lite kursnämnder samt sektionsmöte. Valt in folk, men fattas fortfarande en sekreterare.

- **F6:**

Lagade mat till sektionsmötet igår och har ärtsoppelunch idag. Planerar också före tenta-mys.

§5 SaFt I helgen var större delen av Styret på SaFt¹ i Linköping. Det var trevligt. Vi sammanställde ett samarbetsdokument som Filippa ska dela när hon kan.

§6 Uppföljning av beslut Det finns inga beslut att följa upp från sektionsmötet igår.

§7 Utvärdering av mottagningen Kåren ska ha möte med programansvariga angående mottagningen med anledning av de nya läsårstiderna och vi har ombetts diskutera en massa frågor. Bland annat vikten av engagerade phaddra och att det finns stor diversitet bland mottagningsarrangemangen lyftes fram. Som utvecklingspunkter nämns uppföljning av målen (har Nollan fått kompisar och klarat tentan), fler räknestugor, tidigareläggande av studietekniks- och alkoholföreläsningarna samt pluggkvällar på schemat.

¹Före detta FY-världen, numera SaFt (Samarbetande Fysikteknologer)



§8 Fyllnadsval till SNFTM Alexander Grabowski avgick från sin ledamotspost i SNF för att kunna söka vBl, men fick inte posten. Vi fyllnadsväljer tillbaka honom till sin gamla post.

Beslut: Att fyllnadsvälja Alexander Grabowski till ledamot i SNFTM.

§9 Sektionens vecka Sektionens vecka (LV5, LP3) närmar sig, arbetsgruppen ska ha ett möte nästa vecka. Det påpekas att Data hade en liknande vecka förra året så Joel ska ta kontakt med dem och försöka få lite erfarenheter därifrån.

§10 Översyn invalsprocesser Förra året inleddes en översyn av invalsprocesserna, så att även adjutanterna i F6 och DP valbereddes. Sittande styret tycker att det nya sättet är schysstare och trevligare. Det finns en viss rädsla för att sittande föreningar inte ska få säga sitt, men den risken bedöms som liten.

TM lyfter också möjligheten att, likt KTH, ha någon form av utfrågningspub eller liknande i förväg så att man får en chans att träffa de som söker i förväg och prata med dem under avslappnade former. TM kommer att grubbla vidare på detta.

§11 Övriga frågor

- **Utbildningsområdesmöte:**

Imorgon är det utbildningsområdesmöte med diskussion om läsårsindelningen. Åsikter förmedlas till Emilio.

- **Före tenta-mys:**

F6 vill göra julpynt på sitt FTM och undrar om man kan få pengar av Styret. De uppmanas att kolla med DP som har julbord veckan innan, samt komma med ett förslag till nästa vecka.

- **Styretkalas hos D:**

7 december är det kalas hos D. Sista anmälningdag idag. Anmälan mejlas till Filippa.

- **Flaggan:**

Lotta undrar när Jakob tänkte fixa flaggan. Preliminärt datum är sektionens vecka.

§12 Nästa möte Nästa möte blir 5 december 2013.

§13 Mötets avslutande Mötet avslutades av Netto 12:59.

Veckans serie från Mod confused.



Av: Jeff Stahler